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IEEE @minvws.ni];INEEXECSEXER @ minvws.ni];INIEXECN.
HL @minvws.nl

Cc: @minvws.nl]
From: )

Sent: Thur 10/29/2020 10:24:13 AM

Subject: RE: Uitzoekpuntjes Corona

Received: Thur 10/29/2020 10:24:14 AM

Volgens mij is het precies zoals jij zegt. 1k denk dat NvW-route daarom eigenlijk wel meest voor de hand ligt. Het is niet op zich

niet chic om na de begrotingshehandeling nog een NvW te sturen, maar kan het formeel wel zolang er nog niet over is gestemd.
Enige risico is dat TK dan debat wil heropenen om nog over de NvW te praten...

var:IES)SEE¢ iris
Verzonden: donderdag 29 oktober 2020 10:56

) SEER eins;IED EEX ein: >;IE
@minvws.nl>

) SEI irs. n>

Onderwerp: RE: Uitzoekpuntjes Corona

Wat 1k nog even interessant vind 1s hoe we dit comptabel regelen. Bij Najaarsnota doen we anders dan m incidentele

supp’s geen doorwerking naar 21, toch. Doorwerking 21 zou je eigenlijk via Nota van W willen maar weer niet chique
om nu nog NvW te sturen en lukt ook met voor behandeling. Dan kan het na behandeling, maar voor stemmingen of we

gaan naar het nieuwe jaar maar dan informeren we te laat. Maak ik denkfout of ligt hier inderdaad een uitzoekpunt?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:INCRE)JEREiv vs >Datum: donderdag 29 okt. 2020 10:11 AM

@minvws.nl-,[IEKECEISEXED@ winvws.ol>Aan:

Kopie: @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Uitzoekpuntjes Corona

Ter info!

Vooral kosten uitbreiding teststraten liggen enorm hoog! Samen met beleid tot deze cijfers gekomen. Politieke prio voor Hugo!

ver:INCE
Verzonden: donderdag 29 oktober 2020 10:10

5.1.2e

5.1.20 .1. 2 SEL @ minfin.nl>

5.1.2e

Onderwerp: Uitzoekpuntjes Corona

Ha,

Er waren nog wat puntjes. Bij deze!

Uitbreiding teststraten

Ministers De Jonge en Wiebes hebben op 9 oktober gesproken met VNO-NCW en de GGD. Dit overleg vond plaats naar

aanleiding van een aanbod van een aantal partijen uit het bedrijfsleven om infrastructuur op te zetten voor de afname van

testen ter bestrijding van de COVID-19 pandemie. Uitkomst van dat overleg was dat dit initiatief naast de bestaande afname

infrastructuur gelegd moest worden en dat een erg bemoedigend aanbod was. GGD en VNO-NCW hebben de afgelopen weken

intensief gesproken en er is dermate vertrouwen dat de minister voornemens is een opdracht aan dit initiatief te geven om

aanvullende infrastructuur te bouwen voor de afname van sneltesten.

Om deze sneltesten (1-2 miljoen testen per maand) af te nemen, moet er gebouwd worden met GGD aan zogenaamde XL

locaties (fase 1) en aanvullende aparte sneltest straten (fase 2). Ook is dit initiatief straks verantwoordelijk voor de bemensing.
Hiervoor vraagt het initiatief een bedrag variérend tussen de sterk afhankelijk van het type
sneltesten - deze verschillen namelijk nogal in prijs per stuk) voor fase 1 en voor fase 2 daar bovenop een bedrag variérend
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tussen| IGE milioen per maand.

De opdracht wordt binnen de komende dagen verleend. Over de dazrop aansluitende overeenkomst wordt nog los onderhandeld,
maar zal ook op de kortst mogelijke termijn rondkomen. Deze bedragen dus ter inschatting van de mogelijke kosten voor de

afname van sneltesten.

In de kamerbrief is de start van fase 1 geschat op begin december en de start van fase 2 op eind november. Wel worden er nu al

kosten gemaakt voor de opbouw en voorbereiding van deze fasen. Sommige kosten - zoals een contract met het uitzendbureau
- zijn dermate hoog, dat deze pas definitief gemaakt kunnen worden als de overeenkomst getekend is. Daarom is het zaak dit

zo snel mogelijk in orde te maken. Ik houd jullie op de hoogte van de vorderingen. Ik hoop vandaag de opdracht (zonder
overeenkomst nog) vandaag de lijn in te doen ri onze minister.

Het LCH heeft ingekocht namens VWS. Alle afnemers moeten - zoals jullie weten- het LCH betalen. In dit geval compenseren wij
oa dus de gemaakte inkoopkosten.

Conclusie

We willen liever wat meer marge nemen dan te scherp aan de wind varen. De uiteindelijke kosten zijn afhankelijk van het type
sneltest. Graag zien wij voor 2020 EEFper maand vanaf november. En we trekken dit graag door tot maart 2021.

2020:

Kasschuif ZonMW

Er gaat niets mis als we het schuiven pas bij de voorjaarsbesluitvorming doen. Dan nemen we dit mee met eventuele andere

schuiven voor ZonMw-programma’s.

Kasschuif CZ

Het gaat om een kostenpost die voortkomt uit het AEF rapport. (JGZ instellingen die niet vallen onder de GGD-en). Deze kosten

gaan we hoogstwaarschijnlijk maken als VWS. De vraag is alleen wanneer de piek in de kosten komt, omdat we achteraf moeten

betalen. Wij zijn bereid deze te laten vallen maar sluiten zeker niet uit dat we deze middelen in 2021 nodig hebben en dan staan

we aan jullie voordeur :)

Remdesivir

Komt eraan - staat ter laatste check uit bij het RIVM

Groet


